

## BMW #NEXTGen 網上限定 - 網上訂金 條款及細則:

- 1. 透過寶馬汽車 (澳門)有限公司 BMW #NEXTGen 網站, 閣下可於網頁上列出的所選車輛支付網上訂金。
- 2. 訂單確認按照成功提交表格及支付澳門幣 \$5,000 網上訂金時間作準,成功遞交申請後,便會收到電郵確認。當車輛正式進入生產程序時,寶馬汽車(澳門)有限公司 ("BMW Macau") 將有專人通知您有關量產型號事宜。
- 3. 所選型號將根據於 BMW #NEXTGen 網站遞交訂金的先後次序安排實際生產配額。
- 4. 透過 BMW #NEXTGen 網站所支付之澳門幣 \$5,000 網上訂金不設退款,並將會用作支付購車合同之部份訂金。
- 5. 如因貨存問題而需進行退款,全額網上訂金將以支票形式退回,處理時間將不少於10個工作天。
- 6. 如需要更換所選購之車款, 該網上意向金可計算為正式車輛購買協議中的車輛押金。
- 7. 於 BMW #NEXTGen 網站所顯示的車款、配置與價錢僅作為參考,外觀和設備可能與實際車輛有所不同。
- 8. 通過使用網站消費內容或在線購買產品,代表閣下經已年滿 18 歲,並同意所有條款及細則以及我們的私隱政策。如果發現閣下未經信用卡卡主同意使用其信用卡或假裝其他身份預留網上型號,則無法進行退款,閣下預留的網上型號將自動取消。
- 9. 所有填妥的個人資料及付款資料必須為閣下本人或已獲授權的個人/公司資料。您可能會被要求提供相關有效的授權證明。
- 10. 有關網站系統問題以及網絡數據傳輸問題或使用不完整、不正確、不準確的信息而導致的任何未能成功的預訂,而令閣下未能成功完成預訂程序,寶馬汽車(澳門)有限公司概不負責。
- 11. 有關 BMW #NEXTGen 網站之條款及細則以英文版本為準,中文版本僅作參考,如有更改,恕不另行通知。
- 12. 寶馬汽車(澳門)有很公司保留更改價格、配件、型號和設備的權利, 恕不另行通知。如有任何爭議, 寶馬汽車(澳門)有很公司有權全權酌情做出決定, 該決定對於所有事項以及與該意向購買和相關網站有關的條款的解釋是最終決定。



## Terms & Conditions of BMW #NEXTGen Online Deposit:

- 1. Select your intended vehicle and pay online deposit via the BMW Concessionaires (Macau) Ltd's BMW #NEXTGen website.
- 2. Your order will be confirmed after successful submission of the form and timestamped upon receipt of the MOP\$5,000 online deposit. You will receive an email confirmation upon a successful order. Once the vehicle enters the production stage, a representative from BMW Concessionaires (Macau) Ltd ('BMW Macau') will notify you about the production schedule.
- 3. The production quota of the selected model will be allocated according to the timing of your deposit placed on the BMW #NEXTGen website.
- 4. The online deposit MOP\$5,000 made via BMW #NEXTGen website is non-refundable, and will go towards the vehicle's deposit in the purchase agreement.
- 5. In case a refund is needed, the online deposit will be fully returned to you via cheque, and processing time would usually not less than 10 business days.
- 6. If you want to change your selected model, you may alter your selection to another new BMW model prior to signing the formal purchase agreement.
- 7. The models, accessories and prices shown on BMW #NEXTGen website are for reference only; the exact appearance, equipment and price may differ from the physical vehicle model.
- 8. You agree you are at least 18 years of age when making use of online consumer contents or making an online purchase and you agree to all terms & conditions and our privacy policy. No refund will be granted however for use of a credit card without the cardholder's consent or the use of a false identity to reserve a vehicle. An order made under such circumstances will automatically be cancelled.
- 9. All personal and payment information provided must be correct and belong to you, or that of an individual or company for which you have been authorized to provide. You may be requested to provide the relevant valid proof of authorization.

- 10. BMW Macau does not bear any responsibility for any unsuccessful order placement resulting from incomplete, incorrect, or unclear data provided or due to website system or online transfer issues.
- 11. The English version of the terms & conditions of the BMW #NEXTGen website shall prevail over the Chinese version, which is provided for reference only. No prior notice would be provided for any updates or amendments.
- 12. BMW Macau reserves the right to change prices, accessories, models and equipment without prior notice. In case of any dispute, the decisions of BMW Macau shall be at the sole and absolute discretion of BMW Macau and shall be final and conclusive with respect to all matters and the interpretation of the provisions for and in connection with this purchase intention and the relevant website.